
Intervju med Fanny Lindbäck – KLX! 

 

1. Först av allt…..Grattis till uttagningen för landslagsuppdrag i U23 Dam. Hade du fått 

någon hint om att du var aktuell för att bli uttagen eller kom det som en blixt från klar 

himmel? 

Tack! Riktigt kul att jag har fått detta förtroende av vår förbundskapten Dennis. Hade inte 

förväntat mig att bli uttagen faktiskt, men fick ett roligt samtal från Dennis i början av 

sommaren där jag fick det bekräftat att nu var det min tur att representera Sverige.  

 

2. EM kommer att spelas i Monaco den 12-15/10. Har du varit i Monaco tidigare? 

Nej, jag har inte besökt Monaco tidigare.  

 

3. Vad känner du till om Monaco? 

Det jag vet är att det är ett väldigt litet land på franska rivieran.   

 

4. De andra som är uttagna är Frida Brage, SÖR, Frida von Eggers Patron, KÄR och 

Lava Franck, GBB. Har du spelat mot någon av dessa tidigare…….och hur har det 

gått? 

Jag har endast spelat mot Frida Brage tidigare, det var när jag och Tony Öman spelade Prins 

Bertils juniorcup tillsammans. Då mötte vi Frida när hon spelade tillsammans med Emmeli 

Rudin. Nu var det några år sen så minns inte riktigt hur det gick.  

 

5. Har du spelat med någon av tjejerna tidigare? 

Nej, jag har inte spelat med tjejerna tidigare. Det ska bli spännande och roligt att spela 

tillsammans med dem.   

 

6. Kommer du att förändra din träning nu innan EM? 

Kommer träna mer regelbundet inför EM och göra mera tid för träning. Fokuset är på att 

förbättra mitt skytte, så det kommer bli mera skytteträning. Utöver skytteträning kommer jag 

träna och tävla tillsammans med mina boulekamrater.  

 

7. Har uttagningen uppmärksammats något i lokaltidningen? 

Nej, den har inte uppmärksammats.  

 

5. Om du skulle spela en singel mot förbundskaptenen Dennis Duvenfelt, vem skulle då 

vinna? 

Jag vill säga att jag kommer vinna, men jag vet att Dennis har mycket mer erfarenhet än mig 

och många SM medaljer i ryggen så första singeln mot han är chansen större att han vinner.  

 

6. Du bor i Luleå. Hur kom det sig att du flyttade dit? 

Hösten 2022 blev jag antagen till Sjuksköterskeprogrammet via Luleå Tekniska Universitet, 

därav valde jag att flytta till Luleå för att förenkla mina studier.  

 



7. Jobbar du? Studerar du? 

Som jag nämnde tidigare kom jag in på universitetet förra året, så tanken är att plugga 2 år till.  

 

8. Det stundar seriespel helgen den 12-13/8 i Ulricehamn. KLX ligger 3:a efter 

sammandrag 1. Vinner ni serien och går upp i Div. 1 Norra Öppen? 

Det törs jag inte svara på, men kan säga att vårt mål är att gå upp i Div. 1 och jag hoppas 

verkligen att vi gör det.  

 

 
Det blev ett brons i precisionsskyttet  

Dam under SM-veckan Sommar i  

Umeå i slutet av juni 2023. 

 

 

Intervjun gjord av Magnus Sandberg (webbredaktör NSBF), via mail, 2023-08-02. 


